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VERSLAG VAN DE VASTE COMMISSIE VOOR RUIMTELUKE
ORDENING EN MILIEUBEHEER1

Vastgesteld 3 december 1993

Het voorbereidend onderzoek gaf aanleiding tot het formuleren van de
volgende opmerkingen en vragen.

De leden van de PvdA-fractie merkten op dat tijdens de behandeling
van dit wetsvoorstel in de Tweede Kamer de vraag is gesteld of
gemeenten, die in geval van een aanwijzing meer kosten moeten maken
dan in redelijkheid van hun verlangd kan worden, die kunnen verhalen.

Gaarne vernemen deze leden van de minister of deze kwestie tot een
oplossing is gekomen.

Kan de minister meedelen welke de status van een indicatieve PKB is
na de aanvaarding van het amendement Tegelaar-Boonacker op stuk
nr.18? Het kan, zo stelden de leden van de fractie van de PvdA, niet zo
zijn dat er bij uitvoering van voornemens uit een indicatieve PKB geen
beroepsmogelijkheid meer bestaat. Bij een project-PKB konden deze
leden zich dat wel voorstellen.

De leden van de VVD fractie hadden met belangsteliing kennis
genomen van het voorliggende voorstel, met de strekking waarvan zij
volledig konden instemmen. Wel constateerden zij dat het voorstel
belangrijke wijzigingen inhoudt ten opzichte van de geldende proce–
dures. Zij vroegen zich in dit verband af of een evaluatie van de gevolgen
nog tijdig voor de aangekondigde herbeschouwing van de Wet op de
Ruimtelijke Ordening mogelijk is.

Verder constateerden zij dat naast deze wetswijziging ook andere
belangrijke ontwikkelingen in het ruimtelijk beleid optraden, waarbij te
denken is aan de Tracéwet, het gebiedsgericht beleid, de toepassing van
een Plan van Aanpak (Schiphol, Rijnmond).

In hoeverre is de mogelijkheid aanwezig, dat al deze ontwikkelingen
aanieiding geven tot tegenstrijdigheden, danwel dat zij juist leiden tot
een symbiose, waarbij tot een andere opzet van de ruimtelijke besluit–
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vorming kan worden gekomen? Met name zeiden deze leden ook ge–
interesseerd te zijn in de wisselwerking tussen het OGA-model en het
gebiedsgerichte beleid.

Er is duidelijk sprake van een verschil tussen een één-besluit regeling
en de in dit wetsvoorstel voorziene bundeling van procedures. De leden
van de WD-fractie wilden graag weten of het mogelijk is tot een
één-besluit-regeling te komen, anders dan door een daartoe strekkende
wet, die bij AMvB voor elke concrete situatie tot een nadere uitwerking
komt.

De reikwijdte van het NIMBY-instrument wordt begrensd door een
drietal criteria, zoals genoemd in artikel 40. De leden van de WD-fractie
vroegen of de minister een toelichting op de mogelijke toepassing kan
geven, anders dan de gegeven voorbeelden van een asielzoekerscentrum
en een verbrandingsinstallatie. Tevens vroegen zij of naast het bovenge–
meentelijk belang ook niet uitdrukkelijk het maatschappelijk belang op
korte en lange termijn in beschouwing moet worden genomen.

Denkt de minister niet dat de thans voorziene procedure, waarbij de
Tweede Kamer c.q. de Provinciale Staten gelijktijdig met de gemeente op
de hoogte worden gesteld van een «NIMBY-verzoek», met als mogelijke
consequentie dat dit verzoek wordt heroverwogen, in feite de bedoeling
van het wetsvoorstel teniet doet?

De leden van de fractie van GroenLinks merkten op dat in de
literatuur1 wordt gesproken over gebrek aan empirisch onderzoek naar
het NIMBY-verschijnsel.

In 1992 heeft de RPD een onderzoek laten verrichten door Research
en Beleid. De leden van de fractie van GroenLinks vroegen of de
bewindslieden dit onderzoek kennen. Zo ja, wat zijn de resultaten en wat
is hun reactie op de bevindingen?

Kan de Eerste Kamer een exemplaar van dit rapport ontvangen?

Vertrouwende dat bovenstaande vragen tijdig zullen worden beant–
woord, acht de commissie de openbare beraadslaging over het onder–
havige wetsvoorstel voldoende voorbereid.

De voorzitter van de commissie,
K. Zijlstra

De wnd. griffier van de commissie,
Nieuwenhuizen
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